
Министар Дачић разговарао са амбасадором Кајлом Скотом
среда, 18. јул 2018.

Први потпредседник Владе и министар спољних послова Републике Србије Ивица Дачић
разговарао је данас са амбасадором Сједињених Америчких Држава у Републици Србији
Кајлом Скотом.  

Саговорници су изразили обострано задовољство поводом предстојећег обележавања
стогодишњице од када се српска застава вијорила на Белој кући, која ће пригодним
манифестацијама бити обележена у Београду и Вашингтону.

Министар Дачић боравиће тим поводом у Сједињеним Америчким Државама где ће, на
позив државног секретара САД-а Мајка Помпеа, учествовати и на Међународној
конференцији о унапређењу верских слобода.

Шеф српске дипломатије указао је да овај значајан јубилеј представља прилику да се
заједнички окренемо ка позитивним историјским примерима савезништва, као додатним
подстрецима за јачање сарадње две земље.
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